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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor számíthat Szombathely az elvonások után 
kompenzációra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A válságra  hivatkozva  a  városoktól  óriási  mennyiségű  pénzt  vont  el  a  kormány.  Szombathely
esetében  az  iparűzési  adó  felezésével  és  a  gépjárműadó  elvonásával  komoly  kiesése  van  az
önkormányzat  költségvetésének.  Több  fideszes  vezetésű  város  kompenzációként  visszakapott  a
központi  költségvetésből,  de Szombathellyel  kapcsolatban nem tudni  ez  mikor  történik  meg.  A
városnak  ez  nagy érvágás,  hiszen  sok olyan  dologra  sem jut  pénz,  ami  elengedhetetlen  lenne,
például  az  Aréna  Savaria  felújítása.  Még  2006-ban  épült  Szombathely  sport  és  multifunkciós
sportcsarnoka, amely többek között a kétszeres bajnok és vasárnap óta Magyar Kupa győztes Falco
KC Szombathely otthona is. A sportcsarnok a kartbantartás hiánya miatt az esőzések idején beázik.
A  probléma  nem  újkeletű.  Már  az  előző,  fideszes  városvezetés  alatt  is  jelen  volt,  mégsem
foglalkoztak  vele.  A berendezést  a  szétázástól  jelenleg  takarófóliákkal  és  vödrökkel  próbálják
védeni. A felújítás a sportolók érdekében elengedhetetlen lenne, de jelenleg nincs rá anyagi fedezet.

Ezzel  kapcsolatban tisztelettel  kérdezem, hogy mikor  számíthat  Szombathely az elvonások után
kompenzációra, hogy a város számára fontos felújításokra, például az Aréna Savaria karbantartására
legyen elegendő pénz a költségvetésben?

Válaszát várva.

Budapest, 2021.04.13.

Tisztelettel,

Ungár Péter
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